
ZÁPISNICA 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Chmeľov  konaného  

dňa 11.4.2024 v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: - poslanci  -  Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák ,  Bc. Miroslava Mariňáková ,  

                                     Radovan Majerník, Miroslav Keresteš, Martin Marcinko 

- ostatní  podľa prezenčnej listiny                                                                                                                                                                                                      

 

 

P r o g r a m:  

 

      Otvorenie zasadnutia. 

1.   Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice. 

2.   Schválenie programu. 

3.   Zastupovanie starostu počas PN 

4.   Rôzne.  

5.   Interpelácie poslancov. 

6.   Podnety a pripomienky občanov 

7.   Záver. 

 

    Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce  p. Milan Polča. Privítal 

všetkých prítomných.  Podotkol, že zasadnutie bolo zvolané pozvánkou, ktorá bola zverejnená  

na úradnej tabuli  a webovej stránke obce dňa 5.4.2024.   

K bodu 1 

   

  V tomto  bode boli starostom obce určení: 

za zapisovateľku  p. Kozáková a  za overovateľov zápisnice  p. Mgr. Havirová a p. Miroslav 

Keresteš  

 

K bodu 2 

       V tomto bode bol schválený  predložený program rokovania. 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 6 

Za : 6-   Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák ,  Bc. Miroslava Mariňáková , Miroslav Keresteš ,   

             Martin Marcinko , Radovan Majerník 

Proti : 0 

Zdržali sa : 0 

 

K bodu 3 

   



  Pán starosta konštatoval, že v pondelok odchádza do nemocnice na operáciu kĺbu, počas jeho 

neprítomnosti ho bude  zastupovať  zástupca  starostu p. Kozák .  Poverenie mu vystaví 

písomne. 

19.15 hod. prišiel p. Ing. Katuščák 

K bodu 4,5,6 

   

 Pán starosta  sa  dotazoval ohľadom  usporiadania súťaže vo varení guľášu, ktorá by  sa mala 

konať  13.júla 2024 , či bez neho  bude  niekto ochotný súťaž zorganizovať. Všetci prítomní 

poslanci súhlasili, že pomôžu. 

Potom pán starosta dodal, že na obecný úrad bola doručená  z obce Lipníky žiadosť 

o možnosť využívania kapacity zberného dvora   občanmi obce Lipníky.  Konštatoval, že  

obec  si na zberný dvor umiestni   dva veľkoobjemové kontajnery . 

-p. Majerník konštatoval, že pri zbernom dvore  by dal poukladať panely  a tam by sa mohli 

voziť konáre, ktoré by sa štiepkovali. 

-p. Kozák dodal, aby si svoje konáre štiepkovali na svojich pozemkoch, lebo my nemáme 

kompostovisko.  

-p. Ing. Katuščák  taktiež dodal, že mali by sme si pomáhať , ale konáre nech si štiepkujú vo 

svojej obci. 

-p. Majerník potom ešte chcel vedieť či prídu dorovnať terén okolo betónového  ihriska. 

-p. Ing. Katuščák sa dotazoval, ako je to s optickým káblom na internet. 

     

    Odpovedal pán starosta , že  na ihrisku je potrebné dobetónovať okolo múrika  a hlinu 

dovezieme. K optickému káblu dodal, že firma Slovanet  umiestni kábel na  stĺpy VSD a od 

nás potrebujú  iba povolenie  tam kde nie  sú stĺpy  VSD  /v časti obce  smerom do 

Podhrabiny /  len    naše rozhlasové  stĺpy. 

 

 Pán starosta potom informoval o činnosti obecného úradu a to ,že   

- žiadosť na intenzifikáciu  ČOV na ministerstve prešla cez kontrolu- rieši ju firma Ekoservis 

- zvýšenie energetickej efektívnosti ZŠ Chmeľov – podaná žiadosť na  Slovenskú inovačnú 

a energetickú agentúru (SIEA) 

- PSK by mal  v týchto dňoch schvaľovať žiadosti-  máme tam žiadosť na  workoutové ihrisko 

 

                                                                                                              Uznesenie č. 65/2024 

 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie činnosť  obecného úradu. 

 

 

K bodu 7 

 

    Na záver pán starosta poďakoval  prítomným za účasť  a zasadnutie ukončil. 

 

V Chmeľove dňa :  11.4.2024 

Zapísala: Kozáková 



 

Overovatelia: 

Mgr.  Anna Havirová             ................................................ 

Miroslav Keresteš                   ...............................................                                                                                                     

 

 

                                                                                              ......................................... 

                                                                                                       Milan Polča 

                                                                                                       starosta obce 

 


